

なだ万

Japanese Restaurant
NADA MAN

温馨提示

Gentle Reminder

如果您对某些食物过敏，请提前通知我们

If you are allergic to certain food ingredients, please inform us in advance

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动

Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership and gift vouchers

闻香知味会员专属礼遇

Gastronomy by Shangri-La Members' Exclusive Offer

1) 正价消费八折优惠

20% discount off on retail price

2) 折扣优惠后实际支付金额累积香格里拉会积分

Enjoy Shangri-la Circle points accumulation based on the actual amount of the bill



滩万儿童套餐 / お子様ランチ / Nadaman Kids' Lunch Set

RMB108

日式蒸蛋，寿司卷，热乌冬面，炸薯条，蕃茄意大利面，
大虾牛油果，甜品

茶碗蒸し、ロール寿司、うどん、唐揚げポテト、パスタ、
海老アボカド、デザート

Steamed Egg Custard, Sushi Roll, Udon Noodles in Hot Soup,
Deep-fried Potato, Tomato Spaghetti, Avocado with Prawn, Dessert

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动

Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership and gift vouchers

如果您对某些食物过敏，请告知服务人员。价格为人民币，并需加收10%服务费，及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

Japanese Restaurant
NADAMAN

日本料理 **なだ万**



铁板素食套餐 / 鉄板ベジタブルランチ

RMB148

Teppanyaki Vegetarian Set

前菜, 沙拉, 蔬菜天妇罗, 铁板蔬菜, 豆腐, 大叶炒饭, 味噌汤, 腌菜, 甜品

先付、サラダ、野菜天婦羅、焼野菜、豆腐、大葉炒飯、味噌汁、漬物、デザート

Appetizer, Salad, Vegetable Tempura, Grilled Vegetables, Tofu, Fried Rice, Miso Soup, Pickles and Dessert

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动

Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership and gift vouchers

如果您对某些食物过敏, 请告知服务人员。价格为人民币, 并需加收10%服务费, 及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

Japanese Restaurant
NADA MAN

日本料理 **なだ万**



商务午餐套餐“华” / ビジネスランチ“華”

RMB208

Business Set Lunch “Hana”

前菜，日式蒸蛋，香味烧，是日煮鱼，金枪鱼配淮山茸，
白饭或大叶炒饭，味噌汤，腌菜，甜品

先付、茶碗蒸、香味烧、魚煮付、鮪山掛け、白飯又は大葉炒飯、
味噌汁、漬物、デザート

Appetizer, Steamed Egg Custard, Beef Komiyaki, Boiled Fish of the Day,
Tuna Sashimi served with Chinese Yam, Steamed Rice or Fried Rice Miso
Soup, Pickles and Dessert

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动

Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership and gift vouchers

如果您对某些食物过敏，请告知服务人员。价格为人民币，并需加收10%服务费，及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

Japanese Restaurant
NADA MAN

日本料理 **なだ万**



寿司套餐“海” / 寿司ランチ“海” / Sushi Lunch Set “Umi”

RMB218

前菜，日式蒸蛋，是日寿司六件，寿司卷，天妇罗，热乌冬面，甜品

先付、茶碗蒸し、寿司6種、細巻半分、天婦羅、讃岐うどん、デザート

Appetizer, Steamed Egg Custard, 6 Kinds of Sushi of the Day, Sushi Roll, Assorted Tempura, Udon Noodles in Hot Soup, Dessert

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动

Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership and gift vouchers

如果您对某些食物过敏，请告知服务人员。价格为人民币，并需加收10%服务费，及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



滩万A3和牛咖喱饭套餐 / nadamanオリジナル和牛カレーセット
Nadaman A3 Wagyu Curry Set

RMB208

前菜, 鸡肉沙拉, A3和牛咖喱饭, 什锦八宝菜, 荞头, 甜品

先付、チキンサラダ、和牛カレー、福神漬、らっきょ、デザート

Appetizer, Chicken Salad, A3 Wagyu Curry with Steamed Rice,
Fukujin Assorted Pickles, Chinese Bulbous Onion and Dessert

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动

Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership and gift vouchers

如果您对某些食物过敏, 请告知服务人员。价格为人民币, 并需加收10%服务费, 及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



天妇罗午餐套餐 / 天婦羅御膳

RMB228

Assorted Tempura Set

前菜，日式蒸蛋，是日刺身三种，什锦天妇罗，白饭或大叶炒饭，味噌汤，腌菜，甜品

先付、茶碗蒸し、刺身3種、天婦羅、
白飯又は大葉炒飯、味噌汁、漬物、デザート

Appetizer, Steamed Egg Custard, 3 Kinds of Sashimi, Assorted Tempura, Steamed Rice or Fried Rice, Miso Soup, Pickles and Dessert

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动
Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership and gift vouchers

如果您对某些食物过敏，请告知服务人员。价格为人民币，并需加收10%服务费，及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。
If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

Japanese Restaurant
NADA MAN
日本料理 **なだ万**



鳗鱼饭套餐 / 鳗御膳 / Barbecued Eel Rice Set

RMB268

前菜, 日式蒸蛋, 沙拉, 鳗鱼饭, 日式清汤, 腌菜, 甜品

先付、茶碗蒸し、サラダ、鰻重、吸物、漬物、デザート

Appetizer, Steamed Egg Custard, Salad, Barbecued Eel Rice,
Clear Soup, Pickles and Dessert

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动

Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership
and gift vouchers

如果您对某些食物过敏, 请告知服务人员。价格为人民币, 并需加收10%服务费, 及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

Japanese Restaurant
NADA MAN

日本料理 **なだ万**



特选生鱼片套餐 / 特選お造り膳 / Selected Assorted Sashimi Set

RMB288

前菜, 日式蒸蛋, 八种刺身拼盘, 白饭, 味噌汤, 腌菜, 甜品

先付、茶碗蒸し、造り盛り合わせ、白飯、味噌汁、漬物、デザート

Appetizer, Steamed Egg Custard, 8 Kinds of Sashimi Platter, Steamed Rice, Miso Soup, Pickles and Dessert

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动

Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership and gift vouchers

如果您对某些食物过敏, 请告知服务人员。价格为人民币, 并需加收10%服务费, 及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.



特选什锦海鲜寿司饭 / 特選海鮮丼 / Kaisendon Set

RMB288

前菜, 日式蒸蛋, 特选什锦海鲜寿司饭 (特选刺身八种, 包括海胆和三文鱼子), 味噌汤, 甜品

先付、茶碗蒸し、特選海鮮丼8種 (雲丹、いくら)、味噌汁、デザート

Appetizer, Steamed Egg Custard, Selected Assorted Sashimi on Rice (8 Kinds of Selected Sashimi, including Sea Urchin and Salmon Roe), Miso Soup and Dessert

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动

Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership and gift vouchers

如果您对某些食物过敏, 请告知服务人员。价格为人民币, 并需加收10%服务费, 及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

Japanese Restaurant
NADA MAN

日本料理 **なだ万**



特选牛和风香味烧 / 特選牛肉香味烧 / M9 Komiyaki Beef Set

RMB328

前菜，日式蒸蛋，沙拉，金枪鱼配淮山茸，M9澳洲和牛香味烧，白饭或大叶炒饭，味噌汤，腌菜，甜品

先付、茶碗蒸し、サラダ、鮪山掛け、M9香味焼、白飯又は大葉炒飯、味噌汁、漬物、デザート

Appetizer, Steamed Egg Custard, Salad, Tuna Sashimi served with Chinese Yam, M9 Australian Wagyu Beef Komiyaki, Steamed Rice or Fried Rice, Miso Soup, Pickles and Dessert

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动

Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership and gift vouchers

如果您对某些食物过敏，请告知服务人员。价格为人民币，并需加收10%服务费，及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

Japanese Restaurant
NADA MAN

日本料理 **なだ万**



铁板海鲜午餐套餐 / 鉄板シーフードランチ

RMB288

Teppanyaki Seafood Set

前菜, 日式蒸蛋, 鸡肉沙拉, 铁板三文鱼, 大虾, 扇贝, 鱿鱼配蔬菜, 白饭或大叶炒饭, 味噌汤, 腌菜, 甜品

先付、茶碗蒸し、チキンサラダ、サーモン、大海老、帆立、イカ、焼野菜、白飯又は大葉炒飯、味噌汁、漬物、デザート

Appetizer, Steamed Egg Custard, Chicken Salad, Teppanyaki Salmon, Prawn, Scallop, Squid served with Grilled Vegetables, Steamed Rice or Fried Rice, Miso Soup, Pickles and Dessert

午餐套餐不适用于贵宾金环会员积分兑换、闻香知味会籍及礼券推广活动
Lunch set menu are not eligible for Golden Circle points redemption,
Gastronomy by Shangri-La membership and gift vouchers

如果您对某些食物过敏, 请告知服务人员。价格为人民币, 并需加收10%服务费, 及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

Japanese Restaurant
NADA MAN

日本料理 **なだ万**



铁板特选牛肉套餐 / 鉄板ビーフステーキランチ
Teppanyaki Australian Wagyu Beef Set

RMB388

前菜, 日式蒸蛋, 鸡肉沙拉, 铁板蔬菜, 澳洲牛柳 (120g),
白饭或大叶炒饭, 味噌汤, 腌菜, 甜品

先付、茶碗蒸し、チキンサラダ、焼野菜、
フィレ120g、白飯又は大葉炒飯、味噌汁、漬物、デザート

Appetizer, Steamed Egg Custard, Chicken Salad,
Grilled Vegetable, Australian Filet (120g),
Steamed Rice or Fried Rice, Miso Soup, Pickles and Dessert

午餐套餐不适用于闻香知味会籍及礼券推广活动

Lunch set menu are not eligible for Gastronomy by Shangri-La membership
and gift vouchers

如果您对某些食物过敏, 请告知服务人员。价格为人民币, 并需加收10%服务费, 及在上述价格与服务费总额上计征6%增值税。

If you are allergic to certain food ingredients, please advise our service associate. All price are in RMB and subject to 10% service charge and 6% value-added tax payable on the prices together with the service charge.

Japanese Restaurant
NADA MAN

日本料理 **なだ万**